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 פרוטוקול

 

אנחנו עוברים לישיבת מועצת עיר מן המנין4 על סדר היום דוחות  י2 פרץ, רה"ע:

 4 רו"ח ניר ענבי, בבקשה4 72וספטמבר  72, יוני 72כספיים מרץ 

אנחנו מביאים כאן את דוחות, אנחנו אמורים להגיש למשרד הפנים  נ2 ענבי:

דוחות רבעוניים בכל רבעון4 למעשה הדוחות הם דוחות מצטברים4 הדוח 

זה דוח שהסתיים באיזון תקציבי, אפילו עודף קטן  72מרץ הרבעוני של 

גם כן הסתיים בעודף קטן, באיזון  472 הדוח של יוני ₪ ...,0של 

 4 ₪ ...,2תקציבי, 

והדוח של ספטמבר אני קצת ארחיב עליו, במאזן אנחנו רואים שהרכוש  

4 יש לנו עוד ₪מיליון  14חודשים  9השוטף שלמעשה זה דוח מצטבר של 

התחייבויות  ₪מיליון  411 בצד של ההתחייבויות ₪מיליון  767עות השק

 שוטפות4 

4 עומס ₪מיליון  497-יש לנו את כל המנגנון של הפיתוח שהוא כרגע ב 

4 הדוח גם כן הסתיים באיזון תקציבי וכבר עכשיו ₪מיליון  427המלוות 

אנחנו גם יודעים שגם את השנה אנחנו למעשה מסיימים באיזון 

 י4 אז מישהו רוצה לשאול שאלות?תקציב

תודה רבה4 אוקי4 אנחנו שמענו, אני מודה לך, ניר ענבי, על הכנת  י2 פרץ, רה"ע:

4 על הדוחות הכספיים, כמובן הדוח הכספי המבוקר 7.71התקציב לשנת 
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4 תודה רבה על העבודה המאומצת4 כאן ההזדמנות להודות 7.77לשנת 

עשייה הבלתי פוסקת4 תודה רבה גם לגזבר על העבודה המאומצת ועל ה

 לכם4 

 אישור תב"רים2 –2  אישור החלטות ועדת כספים .

אישור החלטות ועדת כספים, אישור תב"רים4 אנחנו צירפנו לכם את  י2 פרץ, רה"ע:

 להלן התב"רים4 אישור התב"רים4 

 אנחנו נצביע על כל התב"רים בפעם אחת? דובר:

נגישות אקוסטית מוטורית וראיה תשפ"ד: כיתות4  7260כן4 עדכון תב"ר  י2 פרץ, רה"ע:

 כיתות אקוסטיות גבעת טל, גבעת רם, יבנה, נעם, גן הנפה, מקיף רוגוזין4

 נגישות מוטורית גן נורית, גן ענבל4 

 נגישות ראיה בגבעת טל, רוגוזין חטיבה ב', גן מרום, אלונים ונעם4  

בהפחתה,  .09ועוד אלף  .447 הקרנות ₪אלף  .47סך הכל משרד החינוך  

 4 ₪אלף  .412 סך הכל כל התב"ר הוא .24סך הכל 

עבודות קיץ, כאן המקום להגיד שעבודות הקיץ  7262עדכון תב"ר  

מיליון וזה בכל בתי הספר4 אנחנו בעבודות  .1,20מסתכמות בהיקף של 

 4הקיץ משקיעים בבתי הספר השונים

 כדאי להשקיע גם בהצללת בתי הספר4 נ2 יעקובי:

 תקציב רגיל4 תסתכל על התקציב שאישרת עכשיו4  י2 פרץ, רה"ע:

 אני לא אישרתי על התקציב4 נ2 יעקובי:

מיליון4 סך  2,0לתב"ר לאישור4 קרנות  .10תקציב רגיל4 הגדלת הפחתה  י2 פרץ, רה"ע:

4 מלוות של ..1מיליון4 סך הכל תב"ר לאישור  2,4-הכל ההפחתה היא ל

 ₪4מיליון  .1,20מיליון4 סך הכל  2,0

 4טשרניחובסקי,  4טרומפלדור,  7הקמת גני ילדים:  7742עדכון תב"ר  

4 מלוות 2,141פרישמן עפ"י הפירוט הבא: משרד החינוך  4-בית וגן ו

 ₪4מיליון  1מיליון4 סך הכל  1,416

מבנים יבילים תשפ"ד עפ"י הפירוט הבא: משרד  7269עדכון תב"ר  

מיליון4 סך הכל  4,412מיליון4 פיס  44,162 קרנות ₪אלף  ..2החינוך 
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 ₪4מיליון  2,241

4 איכות ₪אלף  4.9צעד ירוק חינוכי סביבתי4 הקרנות  72.0עדכון תב"ר  

 4 ₪אלף  4019 סך הכל ₪אלף  .11הסביבה 

הצללות במגרשי ספורט ברחבי העיר ובבתי הספר4  7261עדכון תב"ר  

 מיליון4 20 4 סך הכל₪מיליון  477 מלוות ₪מיליון  42הקרנות 

ותקשורת במקלטים ציבוריים עפ"י הפירוט: פתיחת תב"ר אינטרנט  

 4 ₪אלף  97, סך הכל 42וקרנות  29מקורות מימון: משרד התקשורת 

אריה  4סמטת יאיר,  7הקמת גני ילדים לצורך סגירה:  7472עדכון תב"ר  

 מיליון4 2,614קלאוזנר4 משרד החינוך  4פרישמן,  7ציונות,  7שואג, 

 ₪4מיליון  44,711מיליון4 סך הכל  2,6.2קרנות 

גן ילדים ברדיצ'בסקי לסגירה4 עפ"י הפירוט הבא:  7706עדכון תב"ר  

מיליון  7,294מיליון4 סך הכל  4,717מיליון4 קרנות  4,0.9משרד החינוך 

₪4 

גן ילדים שדה בוקר לצורך סגירה4 משרד החינוך  7729עדכון תב"ר  

 ₪4מיליון  7,6.4מיליון4 סך הכל  4,414רשות מיליון4 קרנות  .4,17

שיפוץ תחנת אם וילד יוספטל לצורך סגירה4 קרנות  7211עדכון תב"ר  

 ₪4אלף  46.7 סך הכל 6.7

 2.9,.4שדרוג רחובות העיר לצורך סגירה4 קרנות  7216עדכון תב"ר  

 מיליון4 262,.4מיליון4 סך הכל 

ישן4 לצורך סגירה עפ"י שדרוג רחובות חדש מול  7227עדכון תב"ר  

 42,707מיליון4 סך הכל  7..,2מיליון4 רמ"י  .6,70הפירוט: קרנות 

 מיליון4

 171,.4שדרוג רחובות גבעת רם לצורך סגירה: קרנות  72.9עדכון תב"ר  

 מיליון4 171,.4מיליון4 סך הכל 

 1.1שדרוג תאורה ברחבי העיר לצורך סגירה4 קרנות  7796עדכון תב"ר  

 ₪4מיליון  4,1.1מיליון4 סך הכל  4שרד הפנים 4 מ₪אלף 

שדרוג תאורת רחובות ושצ"פים בגבעת רם לצורך  7272עדכון תב"ר  

אלף  .466 סך הכל ₪אלף  4220 משרד הפנים ₪אלף  710סגירה4 קרנות 

₪4 
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שדרוג תאורת גבעת הרקפות לצורך סגירה עפ"י  7271עדכון תב"ר  

 מיליון4 44,272 סך הכל ₪אלף  ..49 משרד הפנים 172הפירוט: קרנות 

שדרוג תאורה שכונת יוספטל לצורך סגירה4 קרנות  7270עדכון תב"ר  

 מיליון4 44,221 סך הכל ₪אלף  4191 משרד הפנים ₪אלף  126

שדרוג תאורה שכונת קרית בנימין לצורך סגירה עפ"י  7202עדכון תב"ר  

 4,776סך הכל 4 ₪אלף  ..49 משרד הפנים ₪אלף  276הפירוט: קרנות 

 ₪4מיליון 

שדרוג תאורה רחוב זבולון לצורך סגירה עפ"י  7201עדכון תב"ר  

 .1.,44 סך הכל ₪אלף  4270 משרד הפנים ₪אלף  200הפירוט: קרנות 

 ₪4מיליון 

 מי בעד? אתה רוצה להתייחס? בבקשה, כן4  

ד הקמת גני ילדים, משר 7742מספר שאלות לגבי התב"רים4 עדכון תב"ר  דובר:

 4 אני מנסה להבין למה4 ₪אלף  172החינוך הפחית מהתב"ר 

 כן4 יש עוד? אז תגיד4 י2 פרץ, רה"ע:

הצללות במגרשי ספורט ברחבי העיר4 שוב על כמה בתי ספר  7261תב"ר  דובר:

 מדובר, איפה, כמה4 נשמח לדעת4 

שדרוג רחובות גבעת רם, אני רוצה להגיד לך שהם לא סיימו את  72.9 

 ם4 איך מאשרים את הסגירה כביכול?העבודה ש

כל  01עד  72-למעשה מ 7271-שדרוג תאורת רחובות ושצ"פים ו 7272-ו 

בכל אחד מהתב"רים  .4הנושא של תאורה, יש פה גידול משמעותי פי 

הללו מתקציב הקרנות4 אני רוצה להגיד לך אתה יודע, אני מנהל 

יוק מה התכולה, פרויקטים אסטרטגי, בכל פרויקט שאני מתניע אני בד

4 .4אחוז4 יש פה פי  40עד  .4 בצ"מ של מה הלו"ז ומה התקציב ויש לי

זו השאלה למה, מה כל החריגות האלה4 אני אשמח לתשובה לתב"רים 

 הללו4 

 תודה רבה4 קודם כל אני שמח שאתה מבין,  י2 פרץ, רה"ע:

 עוד שאלה4 דובר:

 כן, בבקשה4 י2 פרץ, רה"ע:

אותי מאוד שזו פעם ראשונה אני רואה את זה, פתיחת מה שמעניין  דובר:
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 תב"ר אינטרנט תקשורת במקלטים הציבוריים4

 כן4 י2 פרץ, רה"ע:

 הזה4  זה דבר חדש והייתי רוצה לקבל הסבר על התב"ר דובר:

 טוב4 י2 פרץ, רה"ע:

 זה בכל המקלטים הציבוריים, במה מדובר? זה מענין מאוד4 דובר:

אתה צודק4 במסגרת שעות החרום שאנחנו, זה אנחנו רוצים להביא טוב4  י2 פרץ, רה"ע:

וויי פיי לכל המקלטים בלי יוצא מן הכלל4 גם פתיחת המקלטים תהיה 

פתיחה מרחוק וסגירה מרחוק מבוקרת4 אנחנו עמלים על זה מאוד קשה 

כדי שנוכל בזמן אמת כמה שיותר מהר לפתוח את המקלטים וכדי 

, שנוכל לעשות את זה וך המקלטיםשתהיה אפשרות לתקשורת בת

לנושא הזה4 זה רק המעט, זה בוועדת בטחון, בטח אתם תראו הרבה 

 דברים שנעשים ומי שיהיה שותף אז הוא יבין את זה4 

גם במקרה הזה אני שמח שאתה רואה שיש עבודות, שנעשו עבודות,  

שאמרת שקודם כל עוד לא סיימנו את העבודות4 מן הסתם בטח גם 

אבל כרגע התב"ר הזה הוא כך מוצג וכך הוא סגור מבחינתו  נסיים,

 כתב"ר4

עכשיו הגידול שיש לנו, אנחנו פותחים תב"ר אנחנו פותחים תב"ר  

משוער, אנחנו אף פעם לא פותחים תב"ר שאנחנו יודעים לראות את 

הסוף שלו4 תכנון של תב"ר התפקיד שלו הוא להיות גמיש מבחינת 

 התנהלות של העבודות4 

גם כשאנחנו פותחים דרך אנחנו פותחים אותה מה שנקרא לא בפרויקט  

סגור4 סתם יצאנו למכרז לקנות מכונה, אז ברכישת מכונה אנחנו יודעים 

הצעות, אנחנו יודעים מחיר ואנחנו יודעים שההתקנה שלה והבצ"מ 

 אחוז כפי שציינת4  40שלה יכול להיות עד 

ליכי עבודה שונים, כולל מה בתב"ר יש מערכת של גמישות עבודה ותה 

שנקרא הרכישות עצמן, כולל מה שנקרא היבוא, כולל הביצוע והארכת 

רחובות  2-הביצוע4 למשל אם פתחנו תב"ר בגבעת רם בשלב הראשון ב

ולאחר מכן אנחנו מחליטים להרחיב את הרחובות בגבעת רם ותקפנו 

י כל שאר את כל שכונת גבעת רם, אז מן הסתם זה גדל4 זו התשובה לגב
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 הדברים4

לגבי ההצללות זה כמעט בכל בתי הספר בלי יוצא מן הכלל בסדר  

 עדיפויות4 זה עשרות בתי ספר4

 זה יהיה השנה? דובר:

 השנה בעזרת השם4  י2 פרץ, רה"ע:

 אני רוצה להתייחס, ברשותך4 ה2 רובין שלם:

 כן4 י2 פרץ, רה"ע:

 הקודמת אנחנו הצבענו בעד,על כל הדברים היפים שחלקם בפעם  ה2 רובין שלם:

 יופי4  י2 פרץ, רה"ע:

כי אנחנו מאוד מאמינים בפיתוח4 אני אמרתי לעצמי שנורא קשה לי  ה2 רובין שלם:

 להצביע למספרים ומספרים ומספרים ואני לא רואה הדמיות4 

 את לא צריכה להתנצל, זה הכל בסדר4  י2 פרץ, רה"ע:

 התנצל לאף אחד4לא, לא, אני לא צריכה ל ה2 רובין שלם:

 זה הכל בסדר4 י2 פרץ, רה"ע:

 אני מחויבת אך ורק לתושבים4 ה2 רובין שלם:

 מצוין4 יופי4 י2 פרץ, רה"ע:

אבל אני באה ואומרת איך יכול להיות שאנחנו מצביעים על מספרים  ה2 רובין שלם:

ומספרים ומספרים ואנחנו לא רואים הדמיה אחת4 איך אפשר? וזה 

שאתה מסיים להגיד את התב"ר אתה אומר מי משעשע שישר אחרי 

 בעד4 רגע4 יש אנשים שלא מצביעים על אוטומט, שואלים שאלות4 

שכולם אז כל מה שאני באה ואומרת הדמיות, אם אתה באמת רוצה  

 יצביעו פה פה אחד4 

 טוב4 כן, בבקשה4  י2 פרץ, רה"ע:

זה יפה ששיפצו  לא ראיתי שמדובר בכל התאורה על שכונת גבעת טל4 ה2 ארביב:

את כל הרחובות בגבעת רם, היא ממש מוארת ויפה, זה ממש מדהים4 

 אבל אנחנו נשמח לדעת מה קורה עם גבעת טל4

 גם זה יבוא4 י2 פרץ, רה"ע:

 היא מאוד חשוכה4 ה2 ארביב:

 גם זה יבוא4 י2 פרץ, רה"ע:
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 מאוד חשוכה4 אני כבר עשר שנים גרה ברחוב שלי, מאוד חשוך4 ה2 ארביב:

 מה שחשוב שגבעת טל מאוד אינטימית וגם זה יבוא4  י2 פרץ, רה"ע:

 לא, זה חשוב כי בחורף, ה2 ארביב:

נכון, לא משנה4 זה לא ויכוח כרגע על גבעת טל4 זה יבוא4 אמרתי יבוא4  י2 פרץ, רה"ע:

אוקי4 מי בעד? מי שאלת אותי שאלה, פתחת סוגריים, אמרתי זה יבוא4 

ף עוד ענין אחד קטן, זה אישור תרומה שנתית נגד? סליחה4 אני רק מוסי

לאיל"ן, איגוד ישראלי לילדים נפגעים לענין הזה4 מי  ₪ ...,4על סך 

 בעד? 

 לא4 זה נפרד4  ה2 רובין שלם:

 זה לא בנפרד4 מי בעד?  י2 פרץ, רה"ע:

 על זה אנחנו ברור שבעד, אבל אנחנו לא יכולים להצביע,  ה2 רובין שלם:

 נמנעים4 תודה רבה4 החלטת ועדת כספים אושרה4  6נגד? מי נמנע?  מי י2 פרץ, רה"ע:

 לגבי התרומה אנחנו כולנו בעד4 דובר:

 

 2  מינוי נציג העיריה באיגוד ערים חיפה עו"ד מימון טולדנו, מ"מ ראש העיר2

מינוי נציג העיריה באיגוד ערים חיפה עו"ד מימון טולדנו, מ"מ ראש  י2 פרץ, רה"ע:

 נמנעים4  7נגד4 מי נמנע?  2בעד4 מי נגד?  42 מי בעד?העיר4 

 

 2  חידוש מינוי דירקטורים במעונות אתא בע"מ4

חידוש מינוי דירקטורים במעונות אתא בע"מ עו"ד עטרה ברגר, עו"ד  י2 פרץ, רה"ע:

 6יורם צברי, ברדוגו דוד וד"ר מתי אבני4 מי בעד? מי נגד? מי נמנע? 

 נמנעים4 

 

 העיר בחברה הכלכלית לפיתוח קרית אתא בע"מ 2  מינוי נציג מועצת5

מינוי נציג מועצת העיר בחברה הכלכלית לפיתוח קרית אתא בע"מ ראש  י2 פרץ, רה"ע:

 0מי נגד? העיר יעקב פרץ, עו"ד שטרניק עדנה, עו"ד ניר אלי4 מי בעד? 

 נגד4  0-נמנע ו 4בעד4  44נגד4 סליחה4 

 

 ה וקידום הילד חילופי גבריאישור מינוי יו"ר ועדת עבודה ורווח2  6
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אישור מינוי יו"ר ועדת עבודה ורווחה וקידום הילד חילופי גברי4 אנחנו,  י2 פרץ, רה"ע:

אני טעיתי בישיבה שבחרנו יו"ר ולכן אני מעלה להצבעה מחדש את 

ועדת העבודה והרווחה וקידום הילד חילופי גברי במקום יוני מינוי יו"ר 

מנחם יבוא שלום עמליה4 נכון? ועדת עבודה ורווחה שלום עמליה 

 4 0במקום יוני מנחם4 מי בעד? מי נגד? 

 

 אישור מועמד לנושא של ועדת הנחות2  1

נחם אישור מועמד לנושא של ועדת הנחות4 ועדת ההנחות יבוא יוני מ י2 פרץ, רה"ע:

במקום עמליה שהוא יו"ר ועדת הנחות4 אז חוזר, מצביעים על יו"ר ועדת 

 נגד4  0ההנחות יוני מנחם4 מי בעד? מי נגד? 

 תודה רבה4 

 

 2  אישור מועמדים להרכב המועצה הדתית קרית אתא8

אישור מועמדים להרכב המועצה הדתית קרית אתא4 אני רוצה לומר  י2 פרץ, רה"ע:

לכם שבשלושה העשורים האחרונים קרית אתא ניהלה את המועצה 

הדתית עם מה שנקרא ממונה, יו"ר ועדה קרואה בהגדרה, זה כבר לא 

ועדה קרואה, זה ממונה שמונה ע"י המדינה לנהל במקום הפרנסים של 

 קרית אתא את המועצה הדתית4 

שנה האחרונות היינו בתוכנית הבראה מאוד מאוד מקיפה  40-וב 

במסגרת הממונה עצמו שהתמנה והלכנו לתוכנית הבראה שחתומה 

עליה המדינה, האוצר, משרד הדתות וקרית אתא ויצאנו מהתוכנית 

הזאת בידיים, באמת בהצלחה רבה4 אנחנו היום במועצה הדתית 

א ולעילא עם פעילות מאוד מאוזנים ויש מועצה דתית מתפקדת לעיל

 מאוד טובה4

ובהתאם לפסיקות האחרונות נדרש לקיים הרכבים חדשים במועצות  

הדתיות בערים השונות, ביניהן גם קרית אתא4 קיבלנו מכתב דרישה 

מהשר לשירותי הדת לחדש הרכב מועצה דתית לקרית אתא4 המפתח 

רי מועצה חב 42חברים יש במועצה הדתית, זה אומר שיש לנו  9הוא 

 שצריך לשקף את חברי המועצה4 
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חברים בלבד4 יש לנו שני  1-חברי מועצה, מחלקים אותם ב 42יש לנו  

רבנים ראשיים, יש נציג אחד הרב האשכנזי והרב הספרדי, להם יש נציג 

חברים  1אחד שהם ממליצים עליו4 ולמועצת העיר יש אפשרות לבחור 

מעט לכל חבר חצי חבר, חצי לפי המפתח הסיעתי, כך שלכל אחד יש, כ

 מנדט4 

כשאנחנו מחברים את המנדטים בין הסיעות השונות אנחנו מגיעים  

לשלם, ככל שאפשר להגיע לשלם4 סתם לדוגמא ניקח את סיעת הליכוד 

-אנחנו מגיעים ל 412.חברים כפול  6מחל עם סיעת קרית אתא ביתנו 

 2א ביתנו יהיו , זה כמעט שלם לשלוש ולכן לסיעת מחל וקרית את7419

 נציגים4 

חברים ולכן  7422-מגיע ל 412.-חברים המרכיב של ה 0הי שהם -למשל ל 

 חברים4 7הי יהיו -ל

נציגים4 לכל  7חברים, בעצם יש להם  1לש"ס התחברו עם ג' ויש להם  

 חברים4  7, 1חבר חצי כפול 

 ועם טוב ונץ הודיעו על התחברות וגם להם יש נציג אחד שלם4  

חברים  2חברים במועצת העיר:  1אנחנו רואים כאן שיש סך הכל מה ש 

הי -ל'4 שני חברים לנציגות ש"ס וחבר אחד לעםטוב ונץ ו-לנציגות מחל ו

 נציגים4  7

אנחנו שלחנו לכם בקשה לשלוח לנו את המועמדים כדי שנוכל לאשר  

אותם במועצת העיר שמות4 לאחר מכן הם יצטרכו למלא שאלון4 

עובר למשרד המשפטים ומשרד הדתות כדי שהם יעברו השאלון הזה 

את כל תנאי הסף הנדרשים ולאחר מכן השר יאשר את מה שאנחנו 

 אישרנו כאן במועצת העיר שמית, את השמות4

 אז אנחנו ביקשנו מכם שמות4 אם יש לכם נא הגישו לנו אותם בבקשה4 

 עכשיו? ה2 רובין שלם:

כך: הילה שלם מאשרת לנו שהיא מבקשת ככה: גילה יופי4 אז יש לנו כן4  י2 פרץ, רה"ע:

4 .4.69.7612 מאיר ביטון, תעודת זהות 71674.74.חזן, תעודת זהות 

 אלה הנציגים של הי4

4 917992..7עו"ד מירב עוז, תעודת זהות  4הנציגים של מחל פלוס ל: הם  
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תעודת הזהות שלו4 יפה תורג'מן, תעודת  29..0621.אביאל דרורי,  7

 4 .7177927.זהות 

וציון  7.6.40702הנציגים של ש"ס פלוס ג: יוסף גבריאלי, תעודת זהות  

4 הנציגים של עםטוב ונץ: רחל אסרף, .7766..2מרדכי, תעודת זהות 

 4 79022.64תעודת זהות 

נציגים4 ונציג הרבנים זה רפי אילוז, תעודת זהות  1סך הכל יש לנו  

הקראנו אותם עכשיו, מי בעד 4 בתקוה שכל החברים האלה ש22276212.

 לאשר את השמות האלה? תיכף אני אתן הסבר4

 רגע4 אנחנו רוצים להתייחס4 רפי הוא חבר מועצת עיר4  ה2 רובין שלם:

כן4 הוא רשאי להגיש את המועמדות שלו, כל אחד מאיתנו רשאי להגיש  י2 פרץ, רה"ע:

את המועמדות שלו4 זה עדיין לא אומר שהוא אושר כי הוא צריך לעבור 

תנאי סף, כמו שהסברתי קודם4 כל חבר אם הוא יעבור את תנאי הסף 

אז מן הסתם הוא יהיה מה שנקרא חבר במועצה הדתית ולא חבר 

 אצלנו4 

 אבל יש מה שנקרא צינון4 :ה2 רובין שלם

לא4 זה נבחרת4 זו מועצה נבחרת, לא מה שנקרא מינוי4 מינוי נמצא  י2 פרץ, רה"ע:

 9בניגוד עניינים, צריך צינון ושאר הדברים4 אז אנחנו נאשר את 

החברים, כולל נציגי הרבנים4 הם כמובן יוצאים מה שנקרא להמלצה 

"י הוראות הדין והחוק4 בפני השרים כמובן וכל הבדיקות הנדרשות עפ

אז מי בעד כל השמות שהצגנו? יופי4 אז פה אחד אושרו כל השמות4 ממש 

תודה רבה4 אני מאחל הצלחה לכולם ושיהיה לכולם פסח כשר ושמח4 

 הישיבה נעולה4

 

 סוף הישיבה

 


